

LKE Group
Robust und sensibel

Ob Aluminium- oder Edelstahlpaletten, Container, Gitterboxen, Hebe-, Kippgeräte oder Hubwagen – die LKE Group bietet passende Lösungskonzepte für hygienesensible Bereiche in der Lebensmittelindustrie. Die mobilen Robusto-Wiegehubwagen können wiegen, zählen, dosieren, rezeptieren, abfüllen, drucken, dokumentieren, transportieren und sind darüber hinaus kompatibel mit namhaften Wägetechnik-Herstellern wie z. B. Systec oder Mettler Toledo. Das Modell Robusto Comfort bietet diverse Schnittstellen für den Anschluss von Druckern oder EDV. Sein Akku kann einfach über die Gehäusetür gewechselt werden. Rammschutz und Tandemrollen sind serienmäßig, als Optionen stehen u. a. Fuß-Feststellbremse, Streifeneinbaudrucker, Wechselbatterie und Fernanzeige zur Wahl. www.LKE-Group.com



LKE Group
Resilient and sensible

From aluminium and stainless steel pallets to containers, pallet cages, hoisting equipment and tilting tables to lift trucks – the LKE Group offers perfectly tailored solution concepts for hygiene-sensitive fields such as the food industry. The mobile Robusto weighing lift trucks are capable of weighing, counting, metering, formulating, decanting, documenting and conveniently transporting. They are also compatible with renowned weighing technology manufacturers such as Systec or Mettler Toledo. The Robusto Comfort provides various interfaces for connecting printers or IT equipment. Replacing the battery through the housing door is straightforward. Tandem casters and a fender are standard. Available options include a foot-operated holding brake, built-in tape printer, exchangeable battery and remote display. www.LKE-Group.com